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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  7 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 13/2013 
Caràcter: ordinària 
Data: 17 de desembre de 2013 
Horari: de 18.35 a 20.25 h 
Lloc: sala del  Centre Cívic del Poblenou 
 
 
Assistents 
 
Cristian Sánchez García, president 
José Medina Partido, vocal del PSC 
Micaela Sánchez Martínez, vocal del PSC 
Joaquín Morales Elena, vocal del PSC 
Saray Amarilla Guil, vocal de l’AV de Poblenou de la Salut 
Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu 
Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran 
Houcine Karazi El Hach, vocal de les entitats culturals 
Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils  
Ahmed El Ghailny Gailn, vocal de les entitats del grup altres entitats  
Andreu Barea Sabaté, secretari delegat 
 
Altres assistents:  
 
Rosa Martinez Camarasa, coordinadora d’Urbanisme 
Eva Vives Abellà, tècnica de territori del Districte  
 
 
Absents 
 
Maria Aguilar Moreno, vocal del PSC 
Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran 
Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals 
Bahoreh Kebbeh Sansireh, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Jordi Nogués Carbonell, vocal dels centres d’atenció primària 
Antonio Carlos Jiménez Córdoba, representant del PP (5%) 
 
Excusen l’absència: 
 
Cristina Moreno Ramos, vocal regidora de la llista més votada de la ciutat 
Emila Fernandez Romero, vocal de les entitats culturals 
Josefa Garcia Salvador, vocal de les entitats de comerciants 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Presentació del projecte de remodelació del passeig de la Plaça Major - Fase 2. 
3. Balanç de l’activitat del consell de l’any 2013. 
4. Informació dels consells sectorials i del Consell de Ciutat. 
5. Comunicacions.  
6. Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Cristian Sánchez, 
declara oberta la sessió 
 
 
Desenvolupament de la sessió 

 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
L’acta de la sessió anterior, del dia 28 d’octubre, s’aprova per unanimitat dels assistents, 
per votació ordinària. 

 
 
2. Presentació del projecte de remodelació del passeig de la Plaça Major - Fase 2 

 
Pren la paraula la Sra. Rosa Martínez Camarasa, coordinadora d’Urbanisme. La Fase 2 
correspon al Racó del Campanar, al passeig de la Plaça Major i al carrer Mestre Rius. 
 
Les obres s'iniciaran a finals de mes, un cop s'hagi acabat la tramitació administrativa 
prèvia a l'inici de les obres. El termini previst del treballs és d'un any, aproximadament. 
El Passeig es concep com un espai de prioritat invertida, urbanitzat en plataforma única, 
on només podrà accedir-hi el transport públic i el transport de serveis (accés a guals, 
càrrega i descàrrega, taxis), en un ambient de circulació de trànsit pacificat. Es 
mantenen els 2 sentits de circulació a tot l’eix Nord-Sud: Rambla, passeig de la Plaça 
Major, passeig de Manresa, llevat del darrer tram del passeig de Manresa, on s’estreny 
la calçada, coincidint amb la rampa de sortida de vehicles de l’aparcament. La circulació 
d’autobusos i vehicles de servei es resol amb un pas alternatiu semaforitzat, tal com 
funciona actualment. 
 
El paviment, que és a un sol nivell, es concep en continuïtat, per tal de donar una visió 
unificada. Aquest paviment serà el suport de l’activitat ciutadana, comercial, cultural i 
social. Atès que l’àmbit s’urbanitza en plataforma única, serà possible un ús versàtil de 
l’espai. Per tant, en diades assenyalades serà possible l’ús de tot l’àmbit, per a fires i 
altres actes ciutadans. Els usos més estàtics o espais d’estada s’alinearan d’acord amb 
les franges de plantació de l’arbrat. 
 
El passeig de la Plaça Major es convertirà en el major espai lliure del Centre de 
Sabadell, amb una forma sensiblement rectangular i amb uns 150 m de llargada. En 
total tindrà una superfície de prop de 5.511 m2, o sigui mitja hectàrea. El Racó del 
Campanar s’ha previst tractar-lo com un espai verd dedicat al repòs. S'ha reforçat la 
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concepció d'espai enjardinat, ja que no conté cap estructura soterrada en el subsòl. Ha 
de compatibilitzar aquest ús amb el de lloc per a espectacles de petit format, on la 
façana lateral de l’església i la presència del campanar ha de fer de teló de fons. L’espai 
s’endreça en 2 nivells, un de superior a cota de l’accés del campanar i l’altre a nivell de 
la plaça del Dr. Robert, i entre els dos nivells es genera un banc grada, per a seure de 
forma informal. La vegetació completa el llorer existent en el pati d’accés, que 
s’incorpora a l’espai amb d'altres exemplars acompanyants. Es completa l'espai verd 
amb arbres d'ombra més lleugera, caducifolis. 
 
Pel que fa a les xarxes, es proposa, per un costat, la renovació de tot l’enllumenat, i, per 
un altre, una millor eficiència energètica, amb llums LED, l’execució de nous embornals 
amb les connexions a la xarxa existent de clavegueram i l’execució d’una nova xarxa de 
rec per a l’arbrat de nova plantació (en degoteig) i per a la zona verda del Racó del 
Campanar. Aquest nou reg anirà dotat de sistema de telegestió. 
 
S’obra el torn de paraules: 
 
El Sr. Medina, vocal del PSC, exposa que les persones que van en cadires de rodes 
tenen dificultats per baixar del bus ja que les parades del passeig no tenen plataforma. 
 
El regidor diu que pren nota. 
 
 

3. Balanç de l’activitat del consell de l’any 2013  
 

Pren la paraula el Sr. Barea, coordinador del districte. Els presidents presidentes dels 
consells durant el 2013 :  
 

• DISTRICTE 1 – Jordi Font i Renom  
• DISTRICTE 2 – Josep Ayuso Raya / M. Cristina Moreno Ramos 
• DISTRICTE 3 – J. Carlos Sánchez Salinas / Carles Bosch Masó 
• DISTRICTE 4 – Francisco Bustos Garrido / Cristian Sánchez García 
• DISTRICTE 5 – Marta Farrés Falgueras  
• DISTRICTE 6 – Montserrat Capdevila Tatché / Ana Carrasco Serrano 
• DISTRICTE 7-   Ramon Burgúes Salse/ Cristian Sánchez Garcia 

 
La mitjana d’assistència en el consell del Districte 7 ha estat del 60%. Per últim, els 
temes tractats han estat: 
 

• Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell 
• Presentació de l’estratègia Sabadell Ciutat Intel·ligent 
• Balanç de l’activitat del consell de l’any 2012 
• Presentació de l’Oficina de Drets Civils i del Centre d’Atenció a la Dona 
• Presentació de les línies polítiques del nou govern municipal 
• Resultat del procés per a la millora, agilitació i simplificació administrativa a 

l’Ajuntament de Sabadell 
• Memòria del Síndic Municipal de Greuges 2012 
• Presentació de les línies de treball de Sostenibilitat i Gestió d’Ecosistemes 
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• Estat del desenvolupament del projecte d’intervenció a Can Llobateres arran de 
la proposició aprovada al Ple municipal de data 1 de març de 2011 

• Presentació de les Ordenances Fiscals i del Pressupost Municipal per al 2014 
• Presentació de la millora de la xarxa de transport públic 

 
El regidor agraeix al intervenció del Sr. Barea.  
 
 

4. Informació dels consells sectorials i del Consell de Ciutat  
 

El regidor dóna la paraula al senyor Medina, vocal del PSC. Comenta que els quatre 
camps de futbol més de Sabadell tindran aviat gespa artificial i veuran, per tant, 
millorades les condicions per a la pràctica esportiva. Seran els de Tibidabo-Torre-
romeu, Can Puiggener, Roureda i la Plana del Pintor - Can Deu.  
 
Les remodelacions dels camps de Tibidabo-Torre-romeu i la Plana del Pintor - Can Deu 
les portarà a terme l'empresa Xavier Alsina SA Constructora i s’han adjudicat per 
gairebé 397.000 euros i poc més de 375.000 euros, respectivament. D’altra banda, la 
reforma dels equipaments de Can Puiggener i la Roureda les portarà a terme l'empresa 
Grup Mas Constructors SLU per gairebé 464.000 el primer i poc més de 556.000 euros 
el segon. Amb les actuacions, s’instal·larà gespa artificial als quatre camps i a més 
s’unificaran les dimensions de tots els equipaments, que disposaran de terrenys de joc 
de 100 x 60 metres. Així mateix, es millorarà el tancament del perímetre dels camps i es 
col·locaran nous parapilotes. També es millorarà la il·luminació i l’entorn dels terrenys 
de joc. 
 
La Sra. Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran comenta que el  
camp de futbol del Tibidabo molts nens han marxat perquè no funciona bé, que ni tan 
sols amb els diners de la quota els hi donen unes mitges. 
 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu pensa que qui  gestiona actualment el camp 
de futbol del Tibidabo ho fa com si fos un privat. Pensa que es lamentable perquè no hi 
ha implicació per part de les entitats del barri, cosa que fa que sigui només ells qui 
prenen les decisions al no haver-hi una junta.  

 
 

5. Comunicacions  
 
El reparteix els vocals el calendari del plens per a l’any 2014. 
 
El regidor comenta que és el primer cop que el Ple es fa al Centre Cívic del Poblenou i 
pensa que està bé que, igual que passa en altres districtes, es vagi canviant. 
 
El regidor comenta que amb els canvis de línees de la TUS el barri de Can Roqueta 
havia quedat poc cobert, i fa saber que s’està solucionat el tema.  
 
Així mateix, el regidor comenta que com a  gran novetat hi ha la posada en marxa de la 
nova aplicació per a dispositius mòbils, en els sistemes IOS i Android, que permetrà a 
l’usuari, en qualsevol moment i des de qualsevol lloc, consultar l’hora real de pas de 
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l’autobús per la parada que seleccioni, localitzar les parades més properes a la seva 
localització, informar de quin autobús cal utilitzar per desplaçar-se d’un punt a un altre 
de la ciutat, oferint-li totes les alternatives possibles amb l’hora d’arribada de l’autobús a 
la parada i el temps de recorregut indicat, i tota la informació de les línies i horaris del 
servei.  
 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, comenta que li arriben moltes queixes sobre 
el tema del bus, que els autobusos van molt plens en hores puntes i pensa que no s’ha 
millorat el servei.  
 
El regidor li diu s’està estudiant els hàbits de la gent i que, si cal, posaran reforç en 
hores punta.  
 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu també pregunta si el poden informar de si cal 
posar una ambulància el dia de la Cavalcada de Reis; comenta que ho ha preguntat a 
diferents departaments i no li han donat resposta. El Sr. Barea li fa saber que se li 
donarà al més aviat possible. 
 
El Sr. Barea informa que tenim confirmació que hi ha una marquesina disponible. El Sr. 
Medina, vocal del PSC, demana que es col·loqui davant del CAP de Torre-romeu, tot i 
que el c. de Banyoles també fa falta; pensa que la prioritat més important és davant del 
CAP.  
 
També recorda que el pròxim ple s’haurà d’escollir a qui s’atorga la Medalla d’Honor. 
Per tant, tots les propostes s’han de registrar per poder-les votar al pròxim Ple, que serà 
el pròxim 28 de gener. 
 
 

6. Torn obert de paraules  
 
La Sra. Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran comenta que hi 
ha molts contenidors bells i que molts no es poden obrir bé. També comenta que els 
contenidors ubicats el costat del supermercat Charter estan molt lluny de la vorera, fet 
que provoca que la gent deixi les escombraries fora del contenidor. 
 
El regidor li comenta que es mirarà i fa saber que a finals del 3r trimestre del 2014 o a 
principis del 2015 es té previst canviar-los. 
 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu comenta que fins i tot moltes vegades no es 
pot passar per la vorera a causa dels trastos que hi ha.  
 
El regidor li comenta que aquest fet malauradament passa a tota la ciutat. Tenim un 
servei itinerant que va circulant a per tota la ciutat i no dóna l’abast. 
 
El Sr. Houcine Karazi El Hach, vocal de les entitats culturals, fa saber que no està ben 
pintada la zona del c. de Sau, que crea confusió al circular. 
 
El Sr. Barea informa que tenim previst repassar i millorar aquest tram del carrer de Sau. 
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A Joaquín Morales Elena, vocal del PSC, no li sembla bé que hi hagi garrafes al  bloc de 
pisos de l’avinguda de Can Bordoll, 5. 
 
La Sra. Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran, comenta que 
els arbres que hi ha als parterres del costat del Centre Cívic de Sant Oleguer sembla 
que estiguin a punt de caure.  
 
El Sr. Barea li comenta que en prenem nota. 
 
El Sr. Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils, pregunta pel nou Centre Cívic 
de Torre-romeu i també informa que li ha arribat des de diferents escoles que es farà un 
institut al barri de Torre-romeu 
 
El regidor li fa saber que la previsió és fer el trasllat el primer trimestre del 2014, però 
que no li pot donar una data exacta. Es calcula que estarem aproximadament una 
setmana tancats per poder fer el trasllat i posar en funcionament el SAC. I en relació 
amb d’Institut, comenta que ell no en té noticies. Que ho preguntarà. 
 
El regidor també fa saber que el BBVA ha deixat de vendre els tiquets del bus. A partir 
d’ara s’ha signat un conveni i  es podran adquirir el Banc Sabadell i al Districte 7, com 
que no hi ha Banc Sabadell, es podran adquirir a l’estanc de la pl. del Cardener, a 
l’Estanc de l’av. de Can Bordoll del barri de Torre-romeu i a la tenda Multiprecios del 
barri del Poblenou. 
 
El Sr. Houcine Karazi El Hach, vocal de les entitats culturals, demana que si fos 
possible que es millori la plaça de Can Piteu, ja que ens diu que hi ha molts nens al barri 
i hi ha pocs jocs infantils. 
 
El Sr. Barea diu que es mirarà si és viable la seva petició. 
 
Per últim, el regidor exposa que poden parlar de tots els temes que vulgui i que només 
cal que els ho facin saber, igual que si tenen interès a fer alguna visita concreta també  
podem organitzar-la. 

 
 
I sense més temes a tractar, el Sr. Cristian Sánchez dóna les gràcies als assistents per les 
seves aportacions i els desitja bones festes. 
 
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat Vist i plau  

El president 
 


